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Orientering av rådmannen  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 99/2018 
 
FS - behandling: 
Det vart orientert om følgjande: 
Breiband:  
Dersom kommunen skal søkje om midlar til breiband i 2019 kjem det truleg eit krav på eigenandel. (I 
2018 var eigenandelen 2 mill. kr.) 
Kartlegging av der det ikkje er breibandsdekning er  mogeleg. Kostnad for full utbygging er vanskeleg 
å få til. 
Tidsplan ferdigstilling Meieret - ca 20. oktober 2019 
Overlevering uteområde Sagstad skule - februar 2019. 
 
Kva er lagt inn når det gjeld utstyr, drift, oppstart Meieriet? 
Er det lagt opp til eigenbetaling på Ungdomsklubben eller er det gratistilbod?  
Ønskjer oversyn over samla personellressurs. 
 
Overvatn Holtermandsvegen: 
Konsulent heldt på med detaljregulering av Holtermandsvegen - nærmer seg ei optimal løysing for 
vassproblema. 
Målet er å ikkje få regresskrav frå forsikringsselskap. Dersom ein må lage fleire flaumvegar vil det 
resultere i auka kostnader.  
Dette må formannskapet ta stilling til. 
Policy på matservering på SFO:  
Tilnærma lik praksis på alle skulane. Vestbygd SFO og Rossland SFO har fått tilbod om å gratis 
aktivitetsopplegg. Vil derfor halde fram med matservering. 
Sagstad SFO - vanskeleg med matservering av arealmessige årsaker. Ønskjer å prioriere 
vaksentettleik i aktivitetar generelt. Det same gjeld Grasdal SFO. 
Omfanget av spesialundervisning har gått ned dei siste åra. Har styrka det ordinære 



 

 

opplæringstilbodet.  
Rektorane uroa for at etterspurnad etter spesialundervisning vil auke no med reduserte rammer. 
Kroppsøving for elevar frå ungdomsskulen - 7 klassar frå hausten 2019. Har areal/tilbod til 6 klassar 
på Folkehøgskulen og i Meland Aktiv.   
Arbeid i gang med å få på plass tilbod til ekstra klasse frå hausten.  
Barnetrinnet har fått styrka tilbodet til symjeundervisning. 
Lagt inn auke på 1 mill kr på budsjettet barnehage. Gjeld fleire born med krav etter barnehagelova. 
Borna bur i Meland, men går i barnehage i Lindås. 
Tidlegare har Lindås dekka dette, men no er det gjort avtale om betaling frå Meland. 
Utgifter til drift av meieriet: 
Tilskotspartnarane krev at det må stadfestast at vi har midlar til å drifte og vedlikehalde bygget og 
innhald. Har sett av ein liten ressurs til dette. 
Pleie og omsorg: 
· Tilsette som ønskjer ekstravakter. Fast tilsette vert prioritert ved tildeling av vakter. Rett 

kompetanse må vere på plass. Bemanningsbyrå er siste utveg. 
· Innsparing ved sjukeheimen og dagsenter - 0.3 % stilling - omlegging av turnus - færre som 

kan bruke dagsenter enkelt dagar. 
· Feriestenging dagsenter - Individuell oppfølging av "heimeverande" pasientar. 
· Høgt sjukefråvær innan pleie og omsorg og spesielt i natt-tenesta. 
· Personale i medleverturnus - prøve å få til betre utnytting av personale i medleverturnus. Har 

lite kapasitet til tilleggsoppgåver. 
· Ekstrahjelp hjå terminale pasientar. Driv forsvarleg teneste og gir nødvendig helsehjelp i siste 

fase av livet.  
 
Økonomisjef lagar ei enkel oversikt over endring i årsverk frå 2018 til 2019. 
 
 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 


